

โรงเรียนจอบุรารังอุบลรัตน์  
 เลขรับ.....1304  
 วันที่.....19 มิ.ย. 2563  
 เวลา.....

Attachment 1

### Letter of Recommendation

for

Southwest University (International College) Undergraduates to do Internship

CHOMSURANG UPATHAM SCHOOL :

MISS PUNTITA PRASEATUTHAISEE is our college's undergraduate student majoring in Teaching Chinese to speakers of other Languages and is currently in his/her third year of study (Gender: female ; Nationality: Thai ; Date of Birth: 2001 / June / 4 (year/month/day); Passport Number: AC2430145 ; Student number: 282020200000170 ). We are writing this letter to recommend him/her to intern at your organisation. May we ask that you please kindly give him/her an internship opportunity, find out about the internship requirements, and provide necessary support that he/she may need to complete his/her internship in order to graduate.

The student's internship period is scheduled from 2023 / July / 1 (year/month/day) to 2023 / August / 18 (year/month/day). Please fill in the attached feedback form and send it back to us. Our college is enormously grateful to you and your organization for providing an internship opportunity to our student and guiding him/her during his/her internship, and we firmly trust that you will be strict and highly responsible, and will surely do a good job in supervising and coaching our student throughout his/her internship.



เรียน ผู้อำนวยการ เพื่อ

- ๑. ทราบ
- ๒. สมควรมอบผ่านพิจารณา/ดำเนินการ
- ๓. ....

*วิจิตร/มดค/ทราบ*  
*มอบ*  
*๘๖*

- ๑. อาจารย์
- ๒. อนุมัติ
- ๓. บริหารวิชาการ
- ๔. บริหารงานบุคคล
- ๕. บริหารงบประมาณ
- ๖. บริหารทั่วไป
- ๗. ตำแหน่งผู้อำนวยการ

19 มิ.ย. 2563

- ทราบ  
 - มอบในวันพฤหัสบดีที่ ๑  
 ๑๖ มิ.ย. ๒๕๖๓  
 ๒๖ มิ.ย. ๒๕๖๓

*๒๒ มิ.ย. ๒๕๖๓*

-ทราบ  
 -แจ้งหัวหน้างานจัดการเรียนการสอนเพื่อทราบและประสานการดำเนินงานเพื่อให้นักศึกษาได้เข้าร่วมการฝึกงานดังกล่าว

*๒๖ มิ.ย. ๒๕๖๓*

*๒๖ มิ.ย. ๒๕๖๓*

## นักศึกษาระดับปริญญาตรี วิทยาลัยนานาชาติ Southwest University

### จดหมายรับรอง

เรียน โรงเรียนจอมสุรางค์อุปถัมภ์

ตามที่คณะวิชาการศึกษานานาชาติภาษาจีน Southwest University ได้ทำการสำรวจและขอความอนุเคราะห์ให้ นักศึกษาระดับปริญญาตรี หลักสูตรการศึกษานานาชาติภาษาจีน ชั้นปีที่3 เข้าฝึกประสบการณ์ในสถานศึกษา ตั้งแต่วันที่ 1 กรกฎาคม 2566 และสิ้นสุดในวันที่ 18 สิงหาคม 2566 บัดนี้คณะวิชาการศึกษานานาชาติภาษาจีนของเราขอส่งตัว นางสาวปณิตตา ประเสริฐอุทัยศรี นักศึกษาระดับปริญญาตรี เพศหญิง สัญชาติไทย หมายเลขหนังสือเดินทาง AC2430145 รหัสนักศึกษา 28202020000000170 สาขาวิชาการศึกษานานาชาติภาษาจีน ไปที่หน่วยงานของท่าน

เพื่อช่วยให้นักศึกษาประสบความสำเร็จในการฝึกงานได้อย่างราบรื่นเราหวังว่าหน่วยงานของคุณจะเข้าใจและให้ความช่วยเหลือเกี่ยวกับการฝึกงานของนักศึกษา

จึงเรียนมาเพื่อโปรดพิจารณาให้ความอนุเคราะห์ และขอขอบคุณมา ณ โอกาสนี้

附件一：西南大学国际学院本科学生实习推荐信

## 西南大学国际学院本科学生校外实习

# 推荐信

大成忠书兰女子中学：

现推荐我院 汉语国际教育 专业 20 级 B 班 级本科学生 林白丹  
(性别：女；国籍：泰国；出生日期：2001 年 6 月 4 日；护照号  
码：AC2430145；学号：282020200000170) 前往贵单  
位联系有关毕业实习事宜，请给予支持。

为了帮助学生顺利完成实习任务，我们希望贵单位能了解学生实习的相关内容并提供相应的帮助：

学生实习的时间从 2023 年 7 月 1 日开始到 8 月 18 日结束。

请填写好下面附件“回执”，并返回。我校对贵单位能为学生提供实习机会及指导表示深深的谢意，并希望贵单位严格管理，认真负责地做好学生实习的监督工作。

